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Szemereyné Pataki Klaudia 
Polgármester részére 

 
 
 

Tisztelt Polgármester Asszony! 
 
 

Az Izsáki út négysávossá történő bővítése már közel 20 éve időszerű 
kérdése a városnak. A fejlesztés azonban annak ellenére mindig elmarad, hogy 
ezt a környék fejlődése indokolttá tenné. Bizonyítja mindezt a város dél-nyugati 
(Auchan környéki) részének kiépülése, az Alsó- és Felsőszéktó-, a Petőfiváros 
beépülése, a homokbányai térség rehabilitációja, a régi Rudolf Laktanya 
felújításával kapcsolatos elképzelések és nem utolsó sorban az Egyetemhez 
tervezett új oktatási épületek létrehozása. Az ezeken a területeken élő és dolgozó 
embereknek, vállalkozásoknak mielőbb szükségük lenne az Izsáki út tervezett 
fejlesztésére. 
A megvalósítás terve ebben az évben ismét előtérbe került. A Magyar Kormány ez 
év februárjában együttműködési megállapodást is kötött Kecskemét városával a 
fejlesztésről, amit egy júliusi kormányhatározattal vissza is vont.  
 
Miért vette ki a Kormány a beruházások sorából ezt a fejlesztést? Mit tesz ezek 
után tisztelt Polgármester Asszony és a városvezetés az Izsáki út mielőbbi 
négysávosítása érdekében? 

 
Kérem Polgármester Asszonyt, hogy az interpellációmra a Közgyűlés 

következő ülésén szíveskedjen válaszolni. 
 
 
Kecskemét, 2016. szeptember 14. 
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Király József 
frakcióvezető MSZP 

képviselő 
 


